
PROTOKÓŁ Nr 6/5/2011 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 20.09.2011r.  

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji wg listy obecności stanowiącej 
załącznik niniejszego protokołu. 
Godz.9.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Rozszerzono porządek obrad o 2 projekty uchwał dot. 

• udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2012 roku, 

• zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb”, 
 
 

Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu 

Koneckiego za pierwsze półrocze 2011r. wraz z informacją o przebiegu 
wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w 
Maleńcu , Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich oraz informacji o 
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze 
półrocze 2011r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2011-2019, 
b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 
c) wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy Społecznej „ETOLA” 

w Rudzie Pilczyckiej, 
d) zmian w statucie Domu Pomocy Społecznej „Cichy Zakątek” 

w Końskich, 
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e) wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 2 w Końskich projektu pn: „Dobry zawód – lepsza przyszłość” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

f) wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. St. Staszica w Stąporkowie projektu pn: „Z nami zdasz maturę” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

g) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w bursie szkolnej, 
h) uchwalenia Programu Kadencyjnego działania Rady Powiatu na lata 

2012-2013, 
i) rozpatrzenia skargi Pani Alfredy Fitas i Gabrieli Gontek, 
j) udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 

samorządu terytorialnego w 2012 roku, 
k) zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb”, 

4. Sprawy róŜne. 
 
 

Ad – 2. 
 
Informację o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu Koneckiego za pierwsze 
półrocze 2011r. wraz z informacją o przebiegu wykonania planu finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu , Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Końskich oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze 
półrocze 2011r. przedstawiła Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz 
 
Radny Krzysztof Obratański – zwrócił się z apelem do Zarządu, aby 
przygotowywany budŜet na przyszły rok skierowany był na inwestycje, a nie 
remonty. 
 
Komisja zaopiniowała przedstawione informacje pozytywnie przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 
 
Ad – 3 a; b. 
 
Z  projektami uchwał w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

• zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok. 
zapoznała radnych Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  



 3

 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – w odniesieniu do planowanego remontu II 
piętra budynku, w którym znajduje się WPPDiR w Stąporkowie, gdzie 
ewentualnie zostanie przeniesiony Dom Środowiskowy z Końskich stwierdził, 
Ŝe jest moŜliwość usunięcia ksylamitu i moŜna zwrócić się do gminy Końskie 
o pomoc. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – zapytał czy była ekspertyza w tej sprawie. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe jest ekspertyza Sanepidu. 
Podkreślił, Ŝe budynek w Stąporkowie, który jest własnością niszczeje, dlatego 
jest propozycja przeniesienia Domu Środowiskowego i remontu tego budynku.  
Radny Marian Gąszcz – stwierdził, ze naleŜy przeprowadzić wizje lokalną 
w obu budynkach. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – podkreśliła, Ŝe zgodnie z przepisami prawa nie 
moŜe być WPPDiR na II piętrze, nie moŜna teŜ zwiększyć ilości dzieci. 
Podkreśliła, Ŝe nie moŜna pozwolić takŜe, Ŝeby mienie powiatu niszczało. 
Dodała, Ŝe Zarząd dokonał szerokiej analizy stanu faktycznego i składa 
propozycję, zawartą w projekcie uchwały.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019 Komisja 
zaopiniowała pozytywnie przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 
rok Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
 
Ad – 3 c. 
 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Domu Pomocy 
Społecznej „ETOLA” w Rudzie Pilczyckiej przedstawiła p.o. Dyrektora DPS 
w Rudzie Pilczyckiej Pani Zofia Zięba. 
  
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w omówionej sprawie. 
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Ad – 3 d. 
 
Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w statucie 
Domu Pomocy Społecznej „Cichy Zakątek” w Końskich. 
 

PowyŜszy projekty uchwały przedstawił Dyrektor DPS Pan Bogdan 
Kuśmierczyk. 
 
W powyŜszym temacie po krótkiej dyskusji Komisja uznała, Ŝe naleŜy wyjaśnić 
na sesji Rady, dlaczego do DPS w Końskich nie będą przyjmowani ludzie starsi 
i z czego wynika zmiana profilu domu. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w omówionej sprawie. 
 
Ad –  3 e; f; g. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie: 
• wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 w Końskich projektu pn: „Dobry zawód – lepsza przyszłość” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• wyraŜania zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. St. Staszica w Stąporkowie projektu pn: „Z nami zdasz maturę” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w bursie szkolnej  
 
PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 

 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty 
uchwał w omówionych sprawach. 
 
Ad –  3 h. 
 
Programu Kadencyjnego działania Rady Powiatu, przedstawił Naczelnik 
Wydziału Organizacji i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał o dofinansowanie gmin w zakresie utylizacji 
azbestu oraz o scalanie gruntów. 
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Naczelnik Radosław Lachowski – powiedział, Ŝe dofinansowanie gmin jest 
kontynuacją zadnia z lat ubiegłych. Jeśli chodzi o scalanie gruntów to musi 
wypowiedzieć się Wydział Geodezji, który jest za to merytorycznie 
odpowiedzialny. 
 
Radny Grzegorz Wasik – zapytał o mieszkania dla młodocianych, którzy 
opuszczają WPPDiR. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe mieszkania takie powstają 
w Stąporkowie. Dodał, Ŝe autorami załoŜeń i zadań przewidzianych do realizacji 
w IV Kadencji są poszczególne Wydziały, w związku z tym szczegółowe 
pytania moŜna zadawać na sesji. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – zapytał, co ze zmianą kategorii dróg 
powiatowych na gminne. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe sprawa jest rozwojowa, ale 
procedura przeprowadzenia dość skomplikowana i wymaga czasu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie 
większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Ad –  3 i. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron przedstawił projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pani Alfredy Fitas i Gabrieli Gontek. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie. 
 

Ad – 3 j; k. 
 
Z  projektami uchwał w sprawie: 

• udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2012 roku, 

• zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę pn. „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0438 T (Szydłowiec) – granica województwa 



 6

świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – Mały Niekłań – Stąporków na 
odcinku od km 12+955 do km 18+090 na długości 5135 mb” 

zapoznała radnych Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
W dyskusji dot. drugiego projektu uchwały udział wzięli: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał czy jest przygotowany plan 
asekuracyjny na inną drogę, w przypadku gdyby gmina Stąporków nie 
partycypowała w kosztach. 
 
Przewodniczący Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe czeka na ostateczną 
decyzję p. Burmistrz w tej sprawie. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe ma 95% pewności, Ŝe na tą 
drogę będzie składany wniosek, poniewaŜ jest wszystko przygotowane i ta 
droga ma największe szanse na uzyskanie dotacji państwa. Podkreślił, Ŝe Zarząd 
Powiatu dokonał głębokiej analizy moŜliwości powiatu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał 
w omówionych sprawach. 
 
Ad – 4. 
 
W sprawach róŜnych. 
 

Wszystkie materiały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia o godz. 11.35.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Monika Trojanowska   Michał Pękala  
 
 
Końskie, dnia 20.09.2011r. 


